
Z  Á  P  I  S  
z 6. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 25. září 2019 od 18:00 hodin 

 v malém sále Kulturního domu města Soběslavi  

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 18 členů zastupitelstva města. 

Omluveni: Mgr. Milan Dančišin, Jaroslav Himpan, Ing. Petr Král 

Hosté: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ, Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM 

MěÚ 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že je přítomno 18 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 

a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 

že je z jednání zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně 

zveřejněn na internetových stránkách města.  

Před zahájením jednání obdrželi členové ZM nový doplněný návrh změny č. 3/2019 rozpočtu 

města Soběslavi.  

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 6. zasedání zastupitelstva města. 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Změna č. 3 rozpočtu města v roce 2019 

2. OZV č. 2/2019, kterou se stanoví školské obvody základních škol  

3. OZV č. 3/2019, kterou se stanoví školský obvod mateřských škol  

4. Majetkové převody 

A: Prodej pozemků p. č. 129/2, 132/1, 144/22, 155, 138 a 132/2 v k. ú. Vesce  

B: Prodej pozemků p. č. 1928/8, 1928/9,  1928/6, 1827/2 a 1827/3 v k. ú. Soběslav 

C: Prodej pozemku p. č. 579/18 v k. ú. Chlebov  

D: Koupě části pozemku p. č. 2506/1 v k. ú. Soběslav  

E: Koupě pozemků p. č. 393/1, 393/6, 393/9, 393/10 a 394 v k. ú. Soběslav  

F: Směna pozemků p. č. 390/5 díl d) za pozemky p. č. 391 a 3922 díl c), vše v k. ú. 

Soběslav 

5. Různé 

Bez diskuse.  

Hlasování o navrženém programu jednání ZM: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Martin 

Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 

Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; 

Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Program jednání byl schválen.  

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Ing. Iveta Matějů, Mgr. Irena 

Molíková, Václav Nedvěd. 

Hlasování o složení návrhové komise: 

Pro: 15 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Martin 

Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Michal 
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Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 3 

Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 

zastupitelstva města Františka Dukáta a Mgr. Michala Pánka. 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Pro: 16 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří 

Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena 

Molíková; Václav Nedvěd; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; 

Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 2  

František Dukát; Mgr. Michal Pánek 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 5. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 

svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Květoslava Štaubrová.  

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu 

jednání uvedena v zápisu z jednání ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno 

v audio záznamu.  

K bodu 1 – Změna č. 3 rozpočtu města v roce 2019 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha:  

- Změna rozpočtu města na rok 2019 – Rozpočtové opatření č. ZM 3/2019  

- Rozpočtové opatření č. RM/4/2019 

Předloženo Rozpočtové opatření ZM č. 3/2019, kterým se zvyšuje celkový objem 

rozpočtových příjmů města na rok 2019 o 8.555.602,62 Kč a výdajů o 5.395.602,62 Kč. 

Z rozpočtového opatření ZM č. 3/2019 vzniká přebytek ve výši 3.160.000 Kč.  

Po provedených úpravách dosáhne objem rozpočtových příjmů města v roce 2019 částky 

207.891.232,97 Kč, výdajů 251.622.284,62 Kč a na financování bude použito 43.731.051,65 

Kč z rezervy na běžných účtech.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona – dotaz k položce č. 10 – důvod poskytnutí finančního příspěvku 

fotbalovému klubu; nová pravidla na podporu sportovní činnosti, zda se o nich bude jednat a 

následně budou zveřejněna.  

Ing. J. Bláha – jedná se o příspěvek fotbalovému klubu poskytnutý již třetím rokem. Změna 

příspěvku na sportovní činnost se připravuje a bude předložena na prosincovém jednání ZM v 

návrhu rozpočtu na příští rok. Bude se jednat o podporu sportovní činnosti nejen pro TJ 

Spartak Soběslav, ale i do ostatních zařízení, která ve městě provozují sportovní činnost.  

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – poukázal na existenci pravidel finančních 

příspěvků pro sportovní kluby, dále zmínil navýšení investiční akce rekonstrukce zimního 

stadionu. Toto navýšení je obsaženo v předloženém návrhu změny rozpočtu.  

Finanční výbor projednal dne 16. 9. 2019 návrh změny č. 3 rozpočtu města v roce 2019 – 

rozpočtové opatření ZM č. 3/2019 a doporučuje ho zastupitelstvu města ke schválení 

v předloženém znění. 
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F. Dukát – dotaz na položky č. 8 a 9 – z důvodu nevyčerpání těchto položek požádal  

o možnost vyznačení přechodů pro chodce na území města, především na náměstí Republiky. 

Dále dotaz na položky č. 16 a 19 – důvody nečerpání rozpočtovaných částek. 

Ing. J. Bláha – některé přechody jsou již vyznačeny, zmíněné komunikace na náměstí nejsou 

v majetku města. U položek 16 a 19 uvádíme rezervované finanční prostředky do souladu se 

skutečným čerpáním.  

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření  

č. ZM 3/2019 – v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Martin 

Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 

Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; 

Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 2 – OZV č. 2/2019, kterou se stanoví školské obvody základních škol 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha:  

- Obecně závazná vyhláška č. 2/2019 

Předložen návrh Obecně závazné vyhlášky č. 2/2019. Vyhláška byla posouzena MV ČR, 

odborem dozoru a kontroly, který ji neshledal v rozporu se zákonem.  

Bez diskuse.  

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 2/2019, kterou se mění obecně 

závazná vyhláška č. 4/2005, kterou se stanoví školské obvody základních škol zřízených 

městem Soběslav a části společných školských obvodů, ze dne 14. 12. 2005, ve znění obecně 

závazné vyhlášky č. 1/2014, v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Martin 

Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 

Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; 

Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 3 – OZV č. 3/2019, kterou se stanoví školský obvod mateřských škol 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha:  

- Obecně závazná vyhláška č. 3/2019 

Předložen návrh Obecně závazné vyhlášky č. 3/2019. V případě schválení vyhlášky budou 

s okolními obcemi uzavřeny dodatky ke stávajícím dohodám o stanovení společného 

školského obvodu.  Vyhláška byla posouzena MV ČR, odborem dozoru a kontroly, který ji 

neshledal v rozporu se zákonem. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. I. Matějů – dotaz na možnost rozšíření kapacity MŠ.  
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Ing. J. Bláha – rada města se touto otázkou zabývala na svém minulém jednání, pro pokrytí 

potřeb města Soběslavi a okolních spádových obcí chybí cca 40 míst v obou MŠ. 

V souvislosti s koupí areálu MŠ Nerudova ul. řešíme možné rozšíření o jednu třídu (cca 20 

dětí) a dále možnost obdobného rozšíření MŠ Duha.  

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 3/2019, kterou se stanoví 

školský obvod mateřských škol zřizovaných městem Soběslav a část společného školského 

obvodu mateřských škol, v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Martin 

Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 

Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; 

Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

K bodu 4 – Majetkové převody  

A: Prodej pozemků p. č. 129/2, 132/1, 144/22, 155, 138 a 132/2 v k. ú. Vesce 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemků obci Vesce 

Předložen návrh prodeje výše uvedených pozemků o celkové výměře 2.271 m
2
 za cenu  

30 Kč/m
2
 dle znaleckého posudku.  

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p. č. 129/2 o výměře 46 m
2
, p. č. 132/1  

o výměře 40 m
2
, p. č. 144/22 o výměře 270 m

2
, p. č. 155 o výměře 241 m

2
, p. č. 138 o výměře 

731 m
2
 a p. č. 132/2 o výměře 943 m

2
, vše v k. ú. Vesce, obci Vesce za cenu dle znaleckého 

posudku, tj. 30 Kč/m
2
. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Martin 

Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 

Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; 

Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

B: Prodej pozemků p. č. 1928/8, 1928/9,  1928/6, 1827/2 a 1827/3 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemků Českému rybářskému svazu, z. s., Soběslav 

Předložen návrh prodeje výše uvedených pozemků o celkové výměře 204 m
2
 za cenu  

189,33 Kč/m
2
 dle znaleckého posudku.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Mgr. Petr Lintner – z důvodu výkonu funkce předsedy ČRS MO Soběslav se zdrží hlasování 

k tomuto bodu.   



5 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p. č. 1928/8 o výměře 79 m
2
, p. č. 1928/9  

o výměře 69 m
2
, p. č. 1928/6 o výměře 1 m

2
, p. č. 1827/2 o výměře 14 m

2
 a p. č. 1827/3  

o výměře 41 m
2
, vše v k. ú. Soběslav, Českému rybářskému svazu, z. s., Soběslav, za cenu dle 

znaleckého posudku, tj. 189,33 Kč/m
2
. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 17 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Martin 

Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena 

Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; 

MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Mgr. Petr Lintner 

Usnesení bylo přijato. 

C: Prodej pozemku p. č. 579/18 v k. ú. Chlebov 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemku manželům Hejným, Chlebov 

Předložen návrh prodeje výše uvedeného pozemku o výměře 60 m
2
 za cenu 150 Kč/m

2
 dle 

znaleckého posudku.  

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 579/18 v k. ú. Chlebov o výměře 60 m
2
 

ve vlastnictví města Soběslavi manželům Markétě a Petru Hejným, Chlebov, za cenu dle 

znaleckého posudku, tj. 150 Kč/m
2
. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Martin 

Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 

Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; 

Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

D: Koupě části pozemku p. č. 2506/1 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy:  

- Důvodová zpráva koupě části pozemku od manželů Drdových, Soběslav 

Z důvodu zajištění přístupu k okolním nemovitostem předložen návrh koupě výše uvedeného 

pozemku o přibližné výměře 110 m
2
 za cenu 250 Kč/m

2
 dle znaleckého posudku. Náklady 

spojené s převodem nemovitosti ponese město Soběslav.  

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje koupi části pozemku p. č. 2506/1 v k. ú. Soběslav o přibližné 

výměře 110 m
2
 ve vlastnictví manželů Pavla a Dany Drdových, Soběslav, za cenu dle 

znaleckého posudku, tj. 250 Kč/m
2
. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Martin 

Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 

Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; 

Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

E: Koupě pozemků p. č. 393/1, 393/6, 393/9, 393/10 a 394 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke koupi pozemků od společnosti LEKA DEM, s. r. o., České 

Budějovice 

Předložen návrh koupě výše uvedených pozemků o celkové výměře 4.522 m
2
 za cenu 3,5 mil. 

Kč. Jedná se o areál bývalé HEDVY v Soběslavi. Pozemky p. č. 395, 400/2 a 400/1  

v k. ú. Soběslav budou v rámci společného projektu odkoupeny Jihočeským krajem a využity 

pro rozšíření areálu SŠŘ a ZŠ Soběslav. Město hodlá odkoupené pozemky využít na výstavbu 

veřejného parkoviště a z části pro výstavbu občanské vybavenosti.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Bláha – doplnil předložené informace – jednání s Jihočeským krajem o záměru koupě 

probíhají cca 2 roky, výsledná kupní cena je o zhruba 2,5 mil. Kč nižší než znalecký posudek, 

město nechce kupovat pozemky s bývalými výrobními halami z důvodu dalších nutných 

investic na jejich demolici a následnou rekultivaci pozemků. Kromě vybudování parkoviště 

umožní koupě městu vybudovat zařízení s ubytovací kapacitou, které městu chybí. 

Zastupitelstvo JčK bude koupi areálu projednávat v říjnu 2019, bylo doporučeno uzavřít 

vzájemnou třístrannou smlouvu o smlouvě budoucí kupní. Z důvodu časové náročnosti na 

odstranění břemen a závazků, kterými jsou pozemky zatíženy, navrhl posunout termín pro 

jejich odstranění do 30. 9. 2020. Jihočeský kraj má již schváleny finanční prostředky na koupi 

areálu a v návrhu rozpočtu na příští rok má zajištěny finanční prostředky na demolici a 

následnou výstavbu sportovišť.  

Bc. M. Bučinský – dotaz, kdy by měla být realizována výstavba plánovaného parkoviště.  

Ing. J. Bláha – z důvodu nutnosti zpracování projektové dokumentace a následného 

stavebního řízení je realizace parkoviště předpokládána v roce 2021.  

Ing. M. Kákona – dotaz – v předložené studii chybí zajištění průchodu podél řeky; kdo bude 

investorem zařízení s ubytovací kapacitou.  

Ing. J. Bláha – kdo bude investorem a především provozovatelem ubytovacího zařízení bude 

předmětem dalších jednání, předložená studie je studií ideovou, zpřístupnění řeky minimálně 

podél pozemku města bude vhodné, případné vybudování chodníku v dalším úseku bude 

přinejmenším komplikované z důvodu existence vysoké opěrné zdi. Studie neřeší oplocení 

pozemků, které získá koupí Jihočeský kraj. Zpřístupnění bude předmětem následných 

projektových dokumentací.  

F. Dukát – dotaz, zda máme jistotu, že zmíněný pozemek není kontaminován. Bývalý podnik 

se zabýval strojírenskou výrobou.  

Ing. J. Bláha – ke koupi existuje znalecký posudek, Jihočeský kraj, který kupuje pozemky 

s bývalými výrobními halami má možnost zadat další průzkumy.  

Ing. P. Plát – dotaz – jaký je odhadovaný investiční náklad projektu.  

Ing. J. Bláha – náklady města budou na vybudování přístupové cesty a parkoviště, 

odhadovaná výše nákladů 2 – 3 mil Kč. Náklady na ubytovací zařízení budou výrazně vyšší a 

jsou otázkou budoucnosti.  
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Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků p. č. 393/1 o výměře 2 547 m
2
, p. č. 393/6  

o výměře 123 m
2
, p. č. 393/9 o výměře 1 404 m

2
, p. č. 393/10 o výměře 19 m

2
 a p. č. 394  

o výměře 429 m
2
, vše v k. ú. Soběslav, o celkové výměře 4 522 m

2
 od společnosti LEKA 

DEM, České Budějovice, za cenu 3,5 mil Kč za podmínky vyvázání zatěžujících věcných 

práv z listu vlastnictví do 30. 9. 2020 a odkoupení zbylých pozemků Jihočeským krajem. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Martin 

Kákona; Ing. Jiří Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta 

Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; 

Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

F: Směna pozemků p. č. 390/5 díl d) za pozemky p. č. 391 a 3922 díl c), vše v k. ú. 

Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke směně pozemků s p. Romanem Mixou, Soběslav 

Předložen návrh směny výše uvedených pozemků mezi p. R. Mixou a městem Soběslav.  

Majetkoprávní vypořádání pozemků bude řešeno bez doplatku. Náklady spojené se směnou 

pozemků uhradí obě strany rovným dílem.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona – dotaz, proč nedošlo k majetkoprávnímu vypořádání před výstavbou 

parkoviště; zmíněné parkoviště vybudované městem slouží pro sousední podnikatelské 

aktivity.  

Ing. J. Bláha – předložené majetkové vypořádání navazuje na geometrický plán dokončeného 

parkoviště. Fitness centrum vybudovalo na vlastní náklady parkoviště s osmi parkovacími 

místy, parkoviště realizované městem je hojně využíváno občany města nevyužívajících 

služby okolních podnikatelských subjektů. Na parkovišti dojde také k vybudování dvou 

dobíjecích stanic pro elektromobily.  

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků p. č. 390/5 díl d) o výměře 85 m
2 

ve 

vlastnictví Romana Mixy, Soběslav, za pozemky p. č. 391 o výměře 21 m
2
, p. č. 3922 díl c)  

o výměře 65 m
2
 ve vlastnictví města Soběslavi, vše v k. ú. Soběslav. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 17 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Ing. Jiří 

Klíma; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena 

Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; 

MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 1  

Ing. Martin Kákona 

Usnesení bylo přijato. 
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K bodu 5 – Různé 

Ing. J. Bláha – pozval členy ZM na oslavy 90. výročí založení oddílu ledního hokeje, které se 

uskuteční 26. 10. 2019 ve sportovním areálu, jejich součástí bude slavnostní otevření 

zrekonstruovaného zimního stadionu.  

K. Cruz – požádala o vyhlášení stavu klimatické nouze ve městě Soběslav.  

Ing. J. Bláha – v případě požadavku na hlasování je nutné, aby návrh předložil někdo z členů 

ZM spolu s důvodovou  zprávou.  

P. Chvojka – dotaz na činnost Komise školství, kultury a cestovního ruchu RM; bude 

realizován na školách anonymní dotazník mezi rodiči zachycující zpětnou vazbu.  

Mgr. I. Molíková – jako předsedkyně komise informovala o schůzkách s řediteli škol na 

území města s nabídkou vzájemné spolupráce.  

Ing. J. Bláha – zrekapituloval postavení rady města k řediteli ZŠ a nabídl předat informace 

místostarostovi města, který se bude záležitostí zabývat.  

Mgr. P. Valeš – doporučil k řešení využít školskou radu.  

p. Ženíšek – dotaz, kdy dojde k prodloužení chodníku v Tyršově ulici; proč nedojde 

v letošním roce k dokončení rekonstrukce (položení finálního asfaltového povrchu) v ulicích 

Lustigova, Dr. Studničky a Okružní.  

Mgr. Pavel Lintner – na prodloužení chodníku v Tyršově ulici má město vysoutěženou 

dodavatelskou firmu, dokončení akce je plánováno na květen 2020. Položení asfaltového 

povrchu ve zmíněných ulicích proběhne z důvodu hloubky a šířky výkopů a doporučení 

zhotovitelské firmy v příštím roce.  

P. Srncová – dotaz na možnost obnovení přechodů pro chodce na náměstí Republiky.  

Ing. J. Bláha – v centru města je snížena rychlost na 30 km/hod., na náměstí budou pouze 

čtyři vyznačené přechody pro chodce, občané však mohou přecházet v jakýchkoli místech. 

Město jedná s JčK o jejich obnovení a o výměně celého asfaltového povrchu včetně ulice 

Petra Voka.  

Ing. P. Plát – dotaz na situaci ohledně přípravy Plánu rozvoje města.  

Ing. J. Bláha – v rámci úřadu došlo k připomínkování prvního návrhu, doplněnou verzi 

obdržíme na přelomu tohoto a příštího týdne. Po další korekci bude rozeslána členům ZM, 

zveřejněna a projednána s veřejností v KD. V ZM bude projednána v prosinci letošního roku 

nebo na prvním jednání ZM v roce 2020.  

E. Výborná – dotaz na zveřejnění kontaktů na členy ZM. 

Ing. R. Bryll – kontakty jsou zveřejněny na internetových stránkách města včetně kontaktů na 

členy komisí RM a výborů ZM.  

J. Kodat – opětovně požádal o zodpovězení dotazů položených na jednání ZM dne 24. 9. 

2014.  

Ing. J. Bláha – uvedl, že na většinu dotazů bylo odpovězeno ústně přímo při jednání ZM, 

požadované písemné informace byly zaslány v zákonné lhůtě a požádal o formulaci údajně 

nezodpovězených otázek.  

J. Kodat – dotaz se týkal výstavby části IV. železničního koridoru Soběslav – Veselí nad 

Lužnicí „jaký byl Váš osobní podíl na vyjednávání o podobě IV. železničního koridoru 

v tomto úseku“.  

Ing. J. Bláha – předmětných jednání se účastnil tehdejší místostarosta města Z. Vránek nebo 

pracovník OVRR MěÚ J. Kubeš. Tato informace společně se zápisem z jednání Vám byla 

zaslána na doručenku a Vámi převzata 20. 10. 2014.  

Na závěr požádal o omezení návštěv pana J. Kodata na městském úřadě.  

  

Zasedání zastupitelstva města skončilo 25. září 2019 v 19.15 hodin. 


